
BESTYRELSESMØDE 

Bestyrelsesmøde 12. april 2024 i Middelfart, internt notat 
 

Deltagere Fra administrationen 
Jakob Ravnsbo 
Ditte Bach Sørensen 
Jørgen Mertz 
Tina Callesen 
Thomas Vogt Hansen 
Helle Juul 
Henrik Jørgensen 
Bo Gejl 

Morten Schram Rodtwitt 
Anne Silfwander 
Marianne Hochheim 

  
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 Dagsorden   Referat 
1. Referat fra seneste bestyrelsesmøde til underskrift 

 
  

2. Administrationens orienteringer til bestyrelsen 
• Nye lokaler i Idrættens Hus til administrationen 
• Gave til HKH Prinsesse Benedikte 
• Opfølgning på hesteeftersyn 
• Gave til UHE 
• Opfølgning på kendelser fra disciplinærudvalget 

Orientering Administrationen orienterede bestyrelsen om overvejelserne om at flytte til nye lokaler i Idrættens Hus. De nye 
lokaler vil være mindre end de nuværende lokaler, men nyrenoverede og medføre en besparelse i huslejen til 
Idrættens Hus.  
I anledningen af DRF’s protektors 80 års fødselsdag, har administrationen givet tilsagn til de øvrige protektioner at 
DRF er med i en fælles gave til HKH Prinsesse Benedikte. 
Administrationen gav en status på hesteeftersyn i årets første kvartal. Orienteringen gav anledning til en kort 
drøftelse i bestyrelsen, og det fastholdes at fortsætte med uvarslede eftersyn således evt. frameldinger fra ryttere 
ikke kommer klubberne til økonomisk last.  
På vegne af bestyrelsen har administrationen sendt en gave til tidligere formand Ulf Helgstrand som tak for mange 
års indsats. 
Administrationen orienterede også bestyrelsen om den seneste kendelse fra disciplinærudvalget, samt kendelsen 
fra DIF’s appelinstans. 
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3. Nyt fra næstformanden – herunder nyt fra distrikterne 
 

Orientering Under næstformandens orientering til bestyrelsen var der spørgsmål til stævnestrukturarbejdsgruppen og hvad der 
reelt er kommet ud af arbejdsgruppen, og om der skal udarbejdes en statusrapport. Den ny bestyrelse efter rep. 
Mødet må tage stilling til hvad der skal ske med arbejdsgruppen. 

4.  Input fra bestyrelsesmedlemmerne 
 

 Ingen input. 

5. World Cup Herning 2024 Drøftelse Ændringerne i Dansk Varmblods ledelse, har medført at der er usikkerhed om organisationen bag World Cup 
Herning 2024. Bestyrelsen drøftede i den sammenhæng mulige løsninger, men af hensyn til det forestående 
bestyrelsesvalg i DRF bad bestyrelsen om at den foreslåede løsning blev præsenteret for den nye bestyrelse til 
beslutning.   

6. Drøftelse / evaluering af ’valgmøde’ Drøftelse Bestyrelsen drøftede det afholdte valgmøde arrangeret af DISU, og der var umiddelbar enighed om at det forløb 
udmærket. Det var dog også bestyrelsens holdning, at DRF fremover bør være arrangør og facilitator af fremtidige 
valgmøder. 

 
7. 
 

Repræsentantskabsmøde 2024 
• Deltagende klubber mv. (se rideforbund.dk) 
• Gennemgang af detailplan 
• Særlige OBS-punkter 

 

Orientering Administrationen orienterede bestyrelsen om antallet af tilmeldte klubber og delegerede til rep. Mødet, samt antallet 
af gæster samt de klubber som er tilmeldt for sent. Herudover gennemgik bestyrelsen detailplanen for rep. mødets 
afvikling, og drøftede om der var særlige OBS-punkter som skulle forberedes. 

8. Spørgsmål og kommentarer til månedsrapporterne Drøftelse Til månedsrapporten for marts måned, havde bestyrelsen et par kommentarer til afslutningen på det DIF-
finansierede projekt ’rekruttering af voksne til ridesporten’.  

9. Medlemstal for 2023 Orientering Administrationen gennemgik kort DRF’s medlemstal for 2023, som desværre viser en tilbagegang på ca. 3 %. 
Bestyrelsen bad om at medlemstallene blev analyseret og gennemgået på et af de kommende bestyrelsesmøder. 

10. Eventuelt 
 

 Intet til eventuelt 

 
  


